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	الإطار المرجعي 
تصميم و طباعة كتب تدريبية 
مشروع "إنهاء العنف ضد النساء والفتيات" 
	Terms of Reference (ToR) 
Design and Printing Training Manuels

Ending Violence Against Women and Girls project

	مؤسسة كير مصر للتنمية 
مؤسسة أهلية مقيدة بالإدارة المركزية للجمعيات والإتحادات بوزارة التضامن الإجتماعي " برقم 833 لسنة 2018 " وعنوانها قطعة رقم 8 بلوك 64 س الشطر العاشر – زهراء المعادي، وان المؤسسة تخضع لأحكام قانون تنظيم ممارسة العمل الأهلى برقم 149 لسنة 2019. 
تقوم مؤسسة كير مصر للتنمية بالبناء على إرث وخبرات هيئة كير الدولية في مصر منذ عام 1954 من خلال تصميم وتنفيذ وإدارة برامج ومشروعات تنموية تهدف إلى مساعدة المجتمعات الأكثر احتياجا في مصر، من خلال بناء شراكات استراتيجية مع القطاع الحكومي والقطاع الأهلي والقطاع الخاص، للمساعدة في تلبية الاحتياجات الأساسية وتحسين نوعية ومستوى الحياة بشكل مستدام ومتسق مع الثقافة والواقع والسياق المحلى والوطني.

	CARE Egypt Foundation (CEF):

CARE Egypt Foundation for Development (CEF) is a non-governmental organization registered by the Central Administration of Associations and the Federations of the Ministry of Social Solidarity under number “833 / 2018”. CEF is located in Plot No. 8, Block 64S, 10th District– Zahraa Al-Maadi. The organization is subject to the provisions of the law governing the work of the Non-governmental Organizations (NGOs) No. 149 of 2019.

CARE Egypt Foundation for Development (CEF) is capitalizing and building on the legacy, expertise of CARE International in Egypt since 1954. CEF is designing, implementing and managing development programs and projects that aim towards improving living conditions and quality of life by responding to and addressing the main root causes of poverty, the highest needs of the poor and marginalized groups in Egypt in a sustainable manner that is consistent with the culture, reality and local and national contexts.

	اسم المشروع:
برنامج "إنهاء العنف ضد النساء والفتيات" 

تقوم مؤسسة كير مصر للتنمية بتنفيذ مشروع "إنهاء العنف ضد النساء والفتيات" الممول من الوكالة الأمريكية للتنمية الدولية (USAID).
ويهدف المشروع إلى المساهمة في إنهاء العنف ضد النساء والفتيات، من خلال التركيز على محورين رئيسيين:

الأول: الوقاية من العنف من خلال التغيير الايجابي في المعايير الاجتماعية لإنهاء العنف ضد النساء والفتيات.

الثاني: تحسين نظم الاستجابة للناجيات من العنف من خلال الإتاحة، والوصول الي خدمات عالية الجودة.
كما يستهدف المشروع الوصول إلى 175 ألف مستفيد مباشر من النساء والفتيات، كما أنه من المتوقع أن يصل أثر البرنامج إلى مليون مستفيد غير مباشر، بالإضافة إلى حوالي 15 مليون شخص عبر وسائل التواصل الاجتماعي.

	Project Name:

"Ending violence against Women and Girls” project
CARE Egypt foundation for Development is implementing "Ending Violence Against Women and Girls" project, funded by USAID.
The project aims to contribute in ending violence against women and girls by focusing on two main components:
First: prevention component through positive change in social norms to end violence against women and girls.
Second: response component through improving response systems for survivors & victims of violence through access to high-quality services.
The project aims to reach 175,000 direct beneficiaries among women and girls, and it is expected that the program's impact will extend to one million indirect beneficiaries, in addition to about 15 million people through social media.

	الهدف من المهمة:
طباعة 4 كتب تدريب يدوية ومرفقات العاب لكتبين: 1000 نسخة 
· إشراك الرجال لإنهاء منهج العنف ضد المرأة والفتاة+ كتاب الأدوات
- طباعة صفحات داخلية كوشية 120 جرام 4 لون وجهين 212 صفحة مقاس A4 
– غلاف 350 جرام 4 لون وجه فقط (سولوفن وجه واحد) + ريجة  + تجليد الكتاب خياطة وبشر وتغرية 
- طباعة 147وجه واحد كارت 350 جرام 7*12 (كوشية +4 لون + سلوفان) والكروت توضع في 4 مجموعات داخل أظرف مطبوعة 4 لون وسلوفان (ماط 170 جرام) 
- طباعة 36 كارت 350 جرام A5(كوشية +4 لون + سلوفان) وتوضع في ظرف واحد مطبوع 4 لون وسلوفان (ماط 170 جرام) 
- طباعة 29 ورقة A4 350 جرام  (كوشية +4 لون + سلوفان والكروت ) وتوضع في الظرف الأساسي للكتاب مطبوع 4 لون وسلوفان (كوشية 170 جرام) 
ويسلم الكتاب وكل متعلقات الكتاب في ظرف منفاخ بريستول 250 جرام مطبوع بنفس تصميم الكتاب + سلوفان
ملحوظة : كل الكتاب كوشيه لامع عدا الاظرف فقط ماط
· التمكين الاجتماعي للفتيات + كتاب الادوات 
- طباعة صفحات داخلية كوشية 120 جرام مطبوع 4 لون وجهين 140 صفحة مقاس A4
 – وغلاف 350 جرام 4 لون وجهين (سولوفن وجه واحد) + ريجة  + تجليد الكتاب بشر وتغرية 
- طباعة 38 كارت 350 جرام 7*12(كوشية +4 لون + سلوفان) توضع في 3 مجموعات داخل اظرف مطبوعة 4 لون (ماط 170 جرام) )نسختين من الكروت لكل كتاب)
-طباعة 3 بوسترات 70*100سم- 4 لون وجه واحد (نسختين من البوسترات لكل كتاب)   200 جرام مطبق
- شهادات :طباعة A4  1000 نسخة  وجه واحد 170 جرام  تسلم منفصلة عن الكتاب سلوفان لامع.
-يوضع الكتاب والجيوب وكل متعلقات الكتاب في ظرف منفاخ بريستول 250 جرام مطبوع بنفس تصميم الكتاب + سلوفان
ملحوظة: كل الكتاب كوشيه لامع عدا الاظرف فقط ماط
· الحماية من العنف
- طباعة صفحات داخلية كوشية 120 جرام مطبوع 4 لون وجهين 107 صفحة
     -غلاف 350كوشيه  جرام 4 لون (سولوفن وجه واحد) 
- تجليد بشر وتغرية
· التمكين الاجتماعي للمرأة
- طباعة صفحات داخلية كوشيه 120 جرام مطبوع 4 لون وجهين 511 صفحة غلاف 350 كوشيه جرام 4 لون (سولوفان وجه واحد) - تجليد بشر وتغرية

	Objective of the Assignment:
1. Printing 4 training Manuel books and 2 Manuel kits:

· Engaging Men to ending VAWG + Tools Book
- Printing 120g 4-color double-sided inner pages 212 A4 size pages

- Cover 350g 4-color double-sided only (single-sided cellophane) + Rega + book binding, sewing, peeling and gluing

- Printing 147 single-sided 350g 7*12 cards (coated + 4 colors + cellophane) and the cards are placed in 4 groups inside envelopes printed with 4 colors and cellophane (matte 170g)

- Printing 36 350g A5 cards (coated + 4 colors + cellophane) and placed in one envelope printed with 4 colors and cellophane (matte 170g)

- Printing 29 A4 sheets 350g (coated + 4 colors + cellophane) and the cards ) And placed in the basic envelope of the book printed in 4 colors and cellophane (170 grams of quilt)

The book and all the book accessories are delivered in a 250 grams of Bristol envelope printed with the same design as the book + cellophane

Note: The entire book is glossy quilted except for the envelopes only, which are matte

· Social Empowerment for Girls + Tools Book

- Printing 120 grams of quilted inner pages printed in 4 colors, double-sided, 140 pages, A4 size

- And a cover of 350 grams, 4 colors, double-sided (single-sided cellophane) + regga + book binding with skin and glue

- Printing 38 cards of 350 grams, 7*12 (quilted + 4 colors + cellophane) placed in 3 groups inside envelopes printed in 4 colors (170 grams of matte) (two copies of the cards for each book)

- Printing 3 posters 70*100 cm - 4 colors, single-sided (two copies of the posters for each book) 200 gm applied

-A4 printing 1000 copies of single-sided certificates 170 gm delivered separately from the book Glossy cellophane.

-The book, pockets and all book accessories are placed in a 250 gm Bristol envelope printed with the same design as the book + cellophane

Note: The entire book is glossy coated except for the envelopes only, matte

· • Protection from violence

- Printing of 120 gm coated inner pages, printed 4 colors, double-sided, 107 pages

- Cover 350 gm coated 4 colors (Single-sided cellophane)

- Binding and overlay

• Social empowerment of women
- Printing of 120 gm coated inner pages, printed 4 colors, double-sided, 511 pages Cover 350 gm coated 4 colors (Single-sided cellophane) - Binding and overlay

	المهام المطلوبة للمهمة:
 نتوقع من المطبعة طباعة الكتب والأدوات المرفقة بالكتب  المذكورة أدناه وتوصيفها اعلاه:
· التمكين الاجتماعي للمرأة 
· الحماية من العنف

· إشراك الرجال لإنهاء منهج العنف ضد المرأة والفتاة+ مجموعة من الأدوات

· التمكين الاجتماعي للفتيات+ مجموعة من الأدوات


	The Scope of Work: 
We expect from the printing to print the above requirement  and the details above:
· Social empowerment for women

· Safe from violence

· Engaging Men to ending VAWG Book +KIT

· Social empowerment for Girls book+ KIT

	النتائج المتوقعة من المهمة:
1. طباعة  4 كتب تدريبية مع 2 مجموعة من مجموعة الادوات يتم تصميمها وطباعتها   
2. يتم طباعة كتابين اللذان بهم أدوات في ظرف منفاخ بريستول 250 كوشيه سلوفان مطبوع بتصميم الكتاب 
3. طباعة الشهادات 1000 نسخة منفصلة خارج الكتب 
4. استلام ملفات التصميم مفتوحة المصدر للكتب  و مجموعة الالعاب  وغير مسموح للمطبعة طباعتها بدون اذن كتابي موثق من مؤسسة كير مصر 

	Expected results of the assignment:
1. Print 4 training books with 2 sets of tool kits are designed and printed

2. Print 2 books with tools in 250 silicon Bristol envelope printed with book design

3. Print 1000 separate copies of certificates outside the books

4. Receive open source design files for books and kits and the printing house is not allowed to print it without a written permission from Care Egypt Foundation.

	مدة المهمة:
من المتوقع أن يكون اجمالي هذه المهمة 60 يوم عمل تقريبا، ويمكن التجديد لتنفيذ المهام والمخرجات المطلوبة  
تاريخ بدء وانتهاء المهمة: من 30/1/2025 الى 31/3/2025
 ( متجنبا الاجازات و الاعياد الرسمية) 45 يوم عمل من الموافقة علي الماكت.

	Duration of the Assignment:

A total of 60 working days is expected for the  design and printing and it may be extended upon finishing the task and deliverable 
start date and end date: from 30/1/2025 till 31/3/2025 (excluding official vacation days)
  45working days from approval of the mockup.


	التنسيق 
سوف يتابع المصمم والمطبعة مع مستشار الاتصال المختص بمشروع القضاء علي العنف ضد النساء و الفتيات.

	Coordination and Reporting:

The designers and the printing house will coordinate and report to EVAWAG Communication Advisor

	التقديم : العرض الفني والمالي
1) العرض الفني:

خطة زمنية إرشادية للتنفيذ تسلط الضوء على المعالم والنواتج deliverables
2) العرض المالى 

على المصمم و المطبعة تقديم عرض سعر ثابت. يجب أن يتضمن الاقتراح المالي تفصيلاً لعناصر التكلفة الإجمالية، وعلى أن العرض المالي خاضغ لضريبه الدخل- كسب العمل.
ستقوم مؤسسة كير باستقطاع الضرائب المطبقة ويودع الأموال لدى السلطات الضريبية المعمول بها بموجب هذه الاتفاقية. 

العرض المالي لا ينبغي أن يتضمن ضريبة القيمة المضافة لأن المشروع معفي من ضريبة القيمة المضافة.
يتم إرسال العروض إلى مؤسسة كير مصر - أ. نرمين قدري ، مسئول المشتريات (Nermin.Kadry@cef-eg.org) 
	Submission: - Technical and financial proposal 
1. Technical Proposal:

An indicative time plan for implementation highlighting milestones and deliverables

2. Financial Proposal:

Both the designer and the printing house are requested to submit a firm fixed price offer. The financial proposal should include a breakdown of the cost elements. The financial proposal is subject to income tax deduction.

CARE will withhold applicable taxes and deposit the funds with the applicable tax authorities under this agreement.

Financial offer shouldn’t include the VAT Because the project is exempt VAT.

– Att. Ms. Nermin Kadry, Procurement Officer to (Nermin.Kadry@cef-eg.org)


	طريقه الدفع: -
· برجاء تقديم عرض سعر مناسب 
· الفاتورة الضريبية الالكترونية  + اعفاء من الضرائب 
· تدوين حضوروغياب المتدربات على لينك 
· تسجيل في سجل كير: - إصدار الدفعات المستحقة تتم من خلال التسجيل في قائمة الموردين المعتمدين من كير مصر، يمكن الوصول إليها من خلال الرابط التالي، https://care.org.eg/company-vendor-form / من أجل تلبية المتطلبات تحت هذا الرابط ، يرجى مراعاة المستندات التالية:
أ) الاسم والهاتف ونسخة من الهوية.

ب) السجل التجاري.

ج) البطاقة الضريبية.

د) التسجيل في نظام الفاتورة الإلكترونية.

ه) التحقق من المرجع.

و) تفاصيل البنك (خطاب مختوم من البنك).

ز) ملف تعريف الشركة 

	Payment Method:-
· Please provide a suitable quotation
· Electronic tax invoice + tax exemption
· Issuing payment is tight to, registration into Care Egypt approved supplier list, accessible thru the following link, https://care.org.eg/company-vendor-form /, in order to fill the requirements under this link, please consider the following docs:
A) Name, phone and copy of ID.

B) Commercial register.

C) Tax card.
D) Register in electronic invoice system.

E) Reference check.

F) Bank details (stamped letter from the bank).

G) Company profile


	للاستفسارات 
برجاء التواصل معنا في حاله وجود أي استفسارات فنيه 

أ. نرمين قدري ، مسئول المشتريات إلى (Nermin.Kadry@cef-eg.org)
	For Inquires 
For any needed inquires; please contact us, to be sent to Ms. Nermin Kadry, Procurement Officer to (Nermin.Kadry@cef-eg.org)


